
     

Αθήνα, 16 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

 Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη (Υ/Ο Υφυπουργού Πολιτικής  

  Προστασίας) 

  

Θέμα: «Καταγγελία για διασπορά του κορωνοϊού στο ΑΤΤΙΚΟ Νοσοκομείο από 

παραλείψεις της Διοίκησης»» 

Η ΠΟΕΔΗΝ με καταγγελία της επιρρίπτει ευθύνες στη Διοίκηση του Νοσοκομείου Αττικό 

για διασπορά του κορωνοϊού λόγω παραλείψεων από πλευράς της. 

Όπως αναφέρεται στην καταγγελία, στη γενική ΜΕΘ του νοσοκομείου δυναμικότητας 16 

κλινών, παρουσιάστηκαν 2 κρούσματα υγειονομικών υπαλλήλων και ένας ασθενής 

χρειάστηκε να διασωληνωθεί. Παρότι οι ασθενείς θα έπρπε να μεταφερθούν σε άλλη ΜΕΘ 

ώστε να απολυμανθεί ο χώρος, κάτι τέτοιο δεν έγινε, καθώς δεν υπήρχε διαθέσιμη. 

Δυστυχώς, ούτε το προσωπικό της Μονάδας τέθηκε, όπως θα έπρεπε, σε καραντίνα, 

λόγω έλλειψης προσωπικού, παρά μόνο υποβλήθηκε σε τεστ, συνεχίζοντας να βρίσκεται 

κανονικά στην εργασία του. 

Εξαιτίας αυτών των αποφάσεων της διοίκησης είχαμε αύξηση κρουσμάτων, ενώ η 

Μονάδα τώρα δεν δέχεται εισαγωγές. Έτσι, τα ύποπτα περιστατικά συνωστίζονται στα 

ΤΕΠ μαζί με τα υπόλοιπα γενικά περιστατικά και οι διάδρομοι παραμένουν γεμάτοι 

ράντζα. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

 

1. Είναι ενήμεροι για τις αποφάσεις της Διοίκησης του Νοσοκομείου Αττικό; 
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2. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθενται να λάβουν για τη διόρθωση της κατάστασης που 

είναι εξαιρετικά επικίνδυνη, θέτοντας σε κίνδυνο την υγεία εργαζομένων και 

ασθενών; 

3. Για ποιο λόγο δεν τηρήθηκαν τα πρωτόκολλα διαχείρισης, μετά την εμφάνιση των 2 

πρώτων κρουσμάτων σε εργαζόμενους; 

4. Σε ποια ευρήματα έχει οδηγήσει η μέχρι τώρα ιχνηλάτηση; 

5. Για πόσο διάστημα η ΜΕΘ δεν θα δέχεται εισαγωγές; 

6. Πού πηγαίνουν τα περιστατικά που δεν μπορούν να εισαχθούν στη ΜΕΘ; 

7. Τι μέτρα προστασίας τηρούνται στους χώρους που συνωστίζονται τα ύποπτα και τα 

υπόλοιπα περιστατικά;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




